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Wijchen, 16 oktober 2018 

 

Geachte leden van de raad, 

 

Kernboodschap 

Diverse marktpartijen ontwikkelen momenteel initiatieven tot de aanleg van 

glasvezel in ons buitengebied. De firma Glasvezel buitenaf heeft al een 

informatieavond georganiseerd en is bezig met een interesse-uitvraag. Bewoners 

moeten deze maand aangeven of zij aan willen sluiten. 

 

Europese wet en regelgeving beperkt de speelruimte die de overheid heeft op dit 

proces. Dat is voorbehouden aan de markt. 

 

Wel zullen wij de partijen verzoeken rekening te houden met onze wensen maar 

garanties kunnen niet worden afgedwongen. 

 

 

Antwoord van het college 

In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen. 

 

Vraag 1: 

Wat is de rol van de gemeente Wijchen met betrekking tot de aanleg van 

glasvezel in Wijchen en het buitengebied in het bijzonder en op welke wijze 

worden de inwoners geïnformeerd over de mogelijkheden?  

 

Antwoord: 

De gemeente heeft bij de aanleg van glasvezel geen andere rol dan bij andere  

kabel en leiding werkzaamheden. Een bedrijf doet een aanvraag voor een 

vergunning om te mogen graven. Op grond van de telecommunicatiewet is de 

gemeente verplicht hier haar medewerking aan te verlenen. De communicatie 

wordt door de marktpartij verzorgd. De gemeente heeft hier geen rol in anders 

dan adviserend.  

 

Wet en regelgeving biedt de gemeente weinig ruimte zich actief te bemoeien met 

de aanleg van glasvezel. Brussel geeft duidelijk aan dat dit voorbehouden is aan 

marktpartijen. Op de initiatieven die nu ontstaan hebben wij dan ook slechts 

beperkt invloed. Ook op het vlak van communicatie kan de gemeente nu weinig 

doen. Ook dat is echt voorbehouden aan de marktpartij. Als de gemeente nu een 

advies geeft is het risico groot dat een van de ander marktpartijen daar bezwaar 

tegen maakt. 



 

2 

 

Pas als duidelijk is welke marktpartij echt glasvezel gaat aanleggen en die partij 

met de gemeente een convenant wil afsluiten kan ook de gemeente zich actief 

en inhoudelijk bezig houden met het communiceren. Op dat moment is de 

gemeente namelijk partner in het project. 

 

 

Vraag 2:  

Er zijn meerdere partijen die glasvezel in het buitengebied van Wijchen willen 

aanleggen. Welke partij krijgt de vergunning om te graven en op welke gronden 

c.q. voorwaarden wordt deze vergunning verstrekt? 

 

Antwoord: 

Op grond van de telecommunicatiewet is de gemeente verplicht medewerking te 

verlenen aan een verzoek van een marktpartij voor aanleg van glasvezel. Aan 

elke partij die daartoe een aanvraag doet dient vergunning verleend te worden. 

De gemeente heeft daarin een coördinerende rol en kan in die hoedanigheid 

aanvullende voorschriften opleggen ten aanzien van de graafwerkzaamheden of 

communicatie. De aanvrager dient zich wel te houden aan de vastgestelde 

Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuur, het handboek 

ondergrondse infrastructuur en andere plaatselijke verordeningen waarin 

afspraken zijn vastgelegd waaraan de aanvrager dient te voldoen. 

 

 

Vraag 3:  

Er is veel onduidelijkheid onder inwoners die nu wel “Coaxkabel” hebben maar 

niet aangeschreven zijn door het glasvezelbedrijf. Velen willen graag 

overstappen naar glasvezel. Heeft het college de mogelijkheid om in de 

gesprekken met “Glasvezel buitenaf” deze kwestie mee te nemen zodat deze 

inwoners ook aangeschreven worden en evt. ook aangesloten kunnen worden? 

Daarbij de vraag of de gemeente een garantie kan krijgen dat nu wel alle 

inwoners van de gemeente Wijchen op glasvezel worden aangesloten (indien 

aangemeld).  

 

Antwoord: 

Toen duidelijk werd dat meerdere marktpartijen interesse hebben voor het 

verglazen van ons buitengebied. Is op initiatief van Wijchen en Overbetuwe 

namens de 19 gemeentes in de regio Arnhem-Nijmegen bij 3 marktpartijen 

geïnformeerd naar hun plannen. Deze blijken vergelijkbaar. Men sluit alleen die 

panden in het buitengebied aan die nu nog aangesloten zijn op koper (dus geen 

coax) en die zich daadwerkelijk aanmelden. Woningen langs de route worden 

voorbereid op aansluiten maar woning daarbuiten worden niet aangesloten. 

 

Formeel heeft de gemeente geen mogelijkheid een marktpartij voor te schrijven 

welke adressen zij moet aansluiten. Wij kunnen dus niet afdwingen dat zij nu 

ook adressen met een coax aansluiting aansluiten. Maar wij zien uiteraard graag 

dat alle woningen nu aangesloten worden op glasvezel en een aanbieding 

krijgen. Om over die adressen zekerheid te krijgen voeren wij daar momenteel 

zelf een onderzoek naar uit. Tijdens komende gesprekken over een af te sluiten 

convenant zullen wij de marktpartijen confronteren met onze bevindingen. 
 

 

Vraag 4: 

Kan het college een termijn aangeven waarbinnen de aanleg van glasvezel voor 

alle inwoners van de gemeente Wijchen een feit kan zijn?  
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Antwoord: 

Tijdens de informatieavond heeft Glasvezel buitenaf aangegeven een strakke 

planning aan te houden waarbij de aangemelde woningen in het buitengebied 

van Wijchen in 2020 zijn aangesloten en voorzien van signaal.  

 

 

 

Burgemeester en wethouders van Wijchen, 

De secretaris, De burgemeester, 


